
Besluitenlijst commissie Sociaal Domein 25 november 2020

Aanwezig: M.C. Bovenkerk (GL); J.A. Hofman (VVD); J.G. Hoogeboom (SD&W); 
E. de Jong (CU); C.T.M. Molenaar (HvL/D66; C. van Hoorn (DL); A.E. 
Glas (PvdA).

Afwezig Mw E. Bodegraven (mk), ph Reijven

Ambtelijke/extern: J.Nieuwenhuizen (portefeuillehouder); 

Voorzitter: F.J.A. Zutt, Griffier: R. Vennik

Vergadering
COMMISSIE SOCIAAL DOMEIN

1. Opening

2. Vaststellen agenda
Agendapunt 5 wordt naar voren gehaald. Mw. Bovenkerk wil stil staan bij de 
termijnagenda voor 2021. Dat kan bij de rondvraag. Verder conform.

3. Beschermd Wonen
Dit wordt overgeheveld van de centrumgemeente(Alkmaar) naar de individuele 
gemeenten. Dit is een  flinke opgave die vraagt om samenwerking. 2021 wordt 
gebruikt voor de voorbereiding en 2022 voor de geleidelijke invoering.
In het eerste kwartaal 2021 krijgt de cie. een update over de voortgang. 
Presentatie wordt gedeeld met de commissie en raad.
Toegevoegd aan de termijn agenda.

4. Vaststellen besluitenlijst 28 oktober 2020
Mw Bovenkerk heeft een opmerking over Agendapunt 6 b. Dit wordt gewijzigd in de 
definitieve besluitenlijst.. Heeft aangegeven dat GL hier zeker politiek een vervolg aan 
wil geven.
Gewijzigde besluiten lijst wordt vastgesteld.

5. Mededelingen c.a. en ingekomen stukken
Mededelingen
- Mw Bodegraven is met kennisgeving afwezig
- Ph Reijven is met kennisgeving afwezig. Hij wordt vervangen door ph 

Nieuwenhuizen. 
- Ph Nieuwenhuizen geeft een update over de stand van zaken Preventie Matrix: 

Er zijn drie fasen te onderscheiden in de ontwikkeling. Fase 1 is 
afgerond(voorliggende voorzieningen) en fase 2 bijna (welke problemen resteren 
als de voorliggende voorzieningen niet toereikend zijn). Een aantal commissie 
leden ervaren het als een langdurig proces. De pfh meent dat er wel degelijk 
voortgang in zit. Hij zegt de commissie een update toe n.a.v. fase twee in het 
eerste kwartaal van 2021.
Toegevoegd aan de termijnagenda.

- Dhr Zutt meldt dat hij een rol gaat vervullen in het bestuur van CDA Dijk & Waard 
en derhalve zal terugtreden als burgerraadslid. Dit zal op korte termijn z’n beslag 



krijgen. Kijk nog even of dit voor of na de komende cie. vergadering aan de orde 
is. Hoe dan ook komt het voorzitterschap vacant. De leden kunnen hun interesse 
kenbaar maken bij de griffie.

Ingekomen stukken
SCP rapport over 5 jaar decentralisaties 

De fractie van GL heeft technische vragen gesteld. Ph geeft een toelichting waarom 
er nu nog geen antwoord is te geven. 
“De rapportage van het SCP is vorige week beschikbaar gekomen. Gezien de inhoud 
van de rapportage en de achtergrond van de commissie (ingesteld bij de invoering 
van de decentralisaties) is het stuk ter informatie aan de commissie verstuurd. Ik 
begrijp dat dit rapport tot vragen leidt.
Er is geen antwoord te geven op de door mw. Bovenkerk gestelde vragen, noch kan 
ik daar een toelichting op geven: het rapport beschrijft de ervaringen op metaniveau; 
een uitwerking per gemeente is niet gemaakt. Alvorens de vragen voor Langedijk te 
kunnen beantwoorden, is een nadere analyse noodzakelijk, immers er worden 
conclusies gevraagd. Deze analyse is niet op korte termijn beschikbaar”. 

Er wordt afgesproken dat de commissie leden kennis nemen van het rapport, met 
name de samenvatting. Vervolgens kan bezien worden of agendering in de 
commissie zin heeft of dat eerst gewacht wordt op een bestuurlijke reactie vanuit het 
college. Daarin wordt namelijk stil gestaan bij de vertaling naar Langedijk. Daarmee 
ligt er een concreet bespreekstuk. Dit zal overigens ook een plek krijgen in de op te 
stellen strategische visie. De vragen worden voorlopig even aangehouden.                  
Toegevoegd aan de termijnagenda.

Mw. Bovenkerk vraagt aandacht voor de eerder vandaag toegestuurde link. Het 
betreft de zogenoemde omgekeerde toets. Ze kan zich voorstellen dat dit een 
interessant onderwerp kan zijn voor de commissie.                                                    Pf 
Het college volgt deze ontwikkeling ook met interesse waarbij het maatwerkconcept 
aanspreekt doch kan conflicteren met de rechtmatigheid.                                
Toegevoegd aan de termijnagenda.

6. Rondvraag
Dhr. Hoogeboom vraagt naar de s.v.z. motie “mondkapjes”? Is o.a. al contact over 
met de voedselbank.
Mw. vd Zee wil zich verdiepen in de evaluatie van de cie. Die is in januari 2020 
besproken en daar ook terug te vinden. 
Mw van Hoorn verzorgt de terugkoppeling naar het forum. Het conceptverslag gaat 
morgen mee met het weekbericht.
Mw. Bovenkerk:
- Hoe komen we tot een nieuwe termijnagenda? Vandaag zijn er reeds een aantal 

punten opgevoerd. Daarnaast wordt gevraagd aan de leden om in de aanloop 
naar de volgende vergadering met onderwerpen te komen. Ook ambtelijk zal daar 
over nagedacht worden zodat e.e.a. op 27 januari bij elkaar gebracht kan worden.

- Is er al iets bekend of de bijeenkomst “Check in”? Ervaring leert dat uitnodiging en 
programma ongeveer een week van te voren gestuurd worden. Griffie bewaakt.

7. Sluiting om 21.14 uur.

T.z.t. uitnodigen:

https://www.stimulansz.nl/maatwerk-in-het-sociaal-domein-combinatie-van-casuistiek-en-theorie/
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